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Z á p i s n i c a   

Zo zasadnutia Komisie športu pri Mestskom zastupiteľstve Handlová, 

konaného dňa 4.11.2019 o 16,00h v malej zasadacej miestnosti MsÚ. 

 

 

Prítomní členovia:  

Martin Uríček, predseda komisie 

Mgr. Ján Beránek 

Lubomír Blaho 

Andrej Harák 

Mgr. Jozef Juríček 

Peter Košičár  

Mária Kotríková 

Eduard Straka 

Paulína Deliová- zapisovateľka 

 

Neprítomní členovia: 

Mgr. Ondrej Haviar, podpredseda 

Mgr. Tomáš Arvay  

Milan Geleta  

Ivana Hromádková 

Ing. Marek Radovský 

 

Prizvaní: 

Mgr. Silvia Grúberová, primátorka mesta Handlová 

Ing. Radoslav Iždinský, zástupca primátorky mesta Handlová 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Schvaľovanie dotácií pre športové kluby na území mesta Handlová 

3. Informácia k prípravám športového plesu v rámci oceňovania športovcov za rok 2019 

 

4.  Rôzne 

            4a) Tanečné skupiny na území mesta a ich  zaradenie 

 4b) Termín zasadnutia Komisie športu v mesiaci December 

5. Diskusia 

6. Záver 
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R O K O V A N I E: 

 

K bodu 1- Otvorenie 

Predseda komisie Martin Uríček otvoril zasadnutie a privítal všetkých prítomných členov. 

Konštatoval, že účasť členov je 62%-tná, a komisia je uznášania schopná. Ospravedlnil 

neprítomnosť členov komisie, ktorí sa ospravedlnili zo zasadnutia. Následne oboznámil 

s programom zasadnutia, ktorý členovia komisie jednomyseľne odsúhlasili. 

 

 

K bodu 2- Schvaľovanie dotácií pre športové kluby na území mesta Handlová 

Predseda Komisie športu Martin Uríček predstavil členom vytvorenú tabuľku dotácií 

športových klubov pre rok 2020. Spoločne sa prediskutovali jednotlivé športové kluby a ich 

financovanie pre rok 2020, odprezentoval aj návrh vedenia mesta a spoločne prerozdelili 

financie športovým klubom nasledovne:  

 

 

 

 

 

Názov 

športového 

klubu 

Predseda/kontaktná 

osoba 

Počet členov 

nad 18r 

Počet 

členov 

do 18r 

Dotácia 

2019 

Požadovaná 

dotácia 

2020 

Návrh 

mesta 2020 

Návrh 

Komisie 

športu 

MBK Handlová Ján Spevár 14 0 83 000 100 000 75 000 70 000 

MFK Baník 

Handlová 
Kristián Hirka 40 266 31 400 39 000 32 000 35 000 

Plavecký klub 

Handlová 
Ivana Hromádková 2 26 3 000 4000 

 
4 000 

 
4 000 

Klub športovej 

gymnastiky 

Handlová 

Mária Kotríková 13 

Klub-

56 

Škola-

688 

3 200 3 000 3 000 3 000 

Školský 

basketbalový 

klub Handlová 

Ján Beránek 7 180 20 200 29 000 29 000 29 000 

ŠK Achilles Ľubomír Blaho 15 0 0 0 0 0 

TJ Sokolo- 

stolnotenisový 

odiel 

Vladimír Čáp 20 0 0 2 500 500 1 500 

Horolezecký 

klub Prometeus 

Handlová 

Milan Koša 27 22 3 500 3 000 
1500 klub 

1500 Kuric P. 
1 500 klub 
1 500 Kuric  

Auto- moto klub 

Baník Handlová 
Arpád Koszta 34 0 0 0 0 0 

Mestský 

kynologický klub 

Handlová 

Rastislav Dobiš 47 8 - 350 350 350 

Kynologický 

klub Handlová- 

Strelnica 

Peter Drozd 33 5 - 800 200 200 

Šachový klub 

Handlová 
František Krajčovič 15 6 - CVČ 0 0 
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UZNESENIE: 

Komisia športu 

ODPORÚČA: 

Mestskej rade po prerokovaní materiálov v Komisii ekonomickej, správy majetku mesta 

a mestských projektov pri MsZ mesta Handlová vziať na vedomie a odporučiť Mestskému 

Zastupiteľstvu schváliť dotácie pre športové kluby na území mesta Handlová pre kalendárny 

rok 2020 v predloženom rozsah. 

 

K bodu 3- Informácia k prípravám športového plesu v rámci oceňovania športovcov za rok 

2019 

Predseda športovej komisie informoval členov o termíne konania slávnostného oceňovania 

športovcov za rok 2019 ktoré tento rok bude spojené s mestským plesom, ples sa bude konať 

7.2.2020 v priestoroch Domu kultúry. Vytvoril sa organizačný štáb na prípravu plesu, ktorého 

členom sú členovia športovej komisie, riaditeľka Domu kultúry Mgr. Jarmila Žišková, vedúca 

kancelárie primátorky mesta Handlová, Mgr. Jana Paulínyová, Mgr. Branislav Čukan za 

Divadlo pri Kolkárni, Paulína Deliová, zamestnankyňa CVČ. Prvé pracovné stretnutie org. 

Štábu bude vo štvrtok 14.11. o 14:30h v šatni hercov DK, na ktorom sa prerozdelia prvé 

úlohy. O priebehu stretnutia budeme ostatných členov informovať na decembrovom zasadnutí 

športovej komisie. 

 

 

UZNESENIE: 

Komisia športu: 

BERIE NA VEDOMIE: 

Informáciu k prípravám športového plesu v rámci oceňovania športovcov za rok 2019. 

 

 

K bodu 4 – rôzne 

4a) Tanečné skupiny na území mesta a ich  zaradenie 
Komisia športu už dlhšiu dobu rieši zaradenie tanečných skupín, aby nedošlo k nedorozumeniam aj pri 

organizovaní oceňovania športovcov za rok 2019 športová komisia sa rozhodla zaradiť tanečné 

skupiny na území mesta Handlová ku kultúre.  

4b) Termín zasadnutia Komisie športu v mesiaci December 

Nakoľko v mesiaci December nebolo plánované zasadnutie športovej komisie a komisia sa 

zhodla, že je nutné, keďže treba schváliť plán práce na I. polrok 2020 komisie športu 

a schváliť návrhy na ocenených športovcov za rok 2019,  našiel sa termín ktorý vyhovoval 

väčšine prítomných členov a to 3.12.2019 o 16,00h v malej zasadacej miestností MsÚ. 
 

 

 

Združenie 

technických 

a športových 

činností- 

strelectvo 

Ondrej Benke 78 0 - 0 0 0 

Floorball club 

Handlová North 

Stars 

Tomáš Arvay 26 9 - 0 0 0 

Storm Centre 

Startrac 

Handlová 

Marián Grolmus 48 2 - 4 000 
500 Hostačná  
500 Grolmus  

1 000 
Hostačná  

1 000 
Grolmus  

Adrenalín Bike 

Team 
Ľuboš Vičík 18 8 - 3500 1000 2 000 



Zápisnica z 5. zasadnutia Komisie športu z dňa 9.10.2019  

Strana 4 

 

UZNESENIE: 

Komisia športu: 

BERIE NA VEDOMIE: 

Informáciu o tanečných skupinách a ich zaradenia ku kultúre. 

 

BERIE NA VEDOMIE: 

Termín konania športovej komisie v mesiaci december: 3.12.2019 o 16,00h v malej zasadacej 

miestností MsÚ. 

 

K bodu 5 – diskusia 

V diskusii informoval predseda komisie o plánovaných podujatiach v mesiaci november- 

Memoriál Karola Matiaška- 6. ročník turnaja v halovom futbale pre I. stupeň ZŠ, ktorý sa 

bude konať na Športovej hale 9.11.2019 . Členka komisie Mária Kotríková informovala 

o úspechoch Klubu Športovej Gymnastiky Handlová na súťaží ktorá sa konala v Prievidzi 

a o prípravách na súťaž ktorá sa bude konať v Poprade.  

 

K bodu 8- záver 

Predseda Komisie športu Martin Uríček konštatoval naplnenie bodov rokovania 

a s poďakovaním všetkým za aktívnu účasť zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                 Martin Uríček 

                                                                                         Predseda Komisie športu  

 

 

 

 

 

 

Zapísala                 : Paulína Deliová 

Dňa                        : 7.11.2019  

 

 

                                                                                                  

 


